

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



ändring 2 av styrelseprotokoll 240317

Signerat text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll_Styrelsemöte ORF 20240317.pdf

Storlek: 224496 byte

Hashvärde SHA256:

c8c090585cbbfc9c588e8db2bb9678918f871d4f6b6e1fbc37bf359bb3f549c5

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Svante Carl Erik Wallberg

Signerat med BankID 2024-04-25 18:49 Ref: 74797713-b092-4e74-b827-c292725d8720

Anna Maria Andersson

Signerat med BankID 2024-04-11 08:27 Ref: 48a66347-523e-4bd0-b5b4-47ccc94fd5ee

Ann Jessica Loeva Hedman

Signerat med BankID 2024-04-09 13:55 Ref: e30c8377-6a8f-4a59-8d50-01d75dc7d5c3



Protokoll styrelsemöte 2024-03-17

Kallade: Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Lena Gustafsson och Anna Nordh Lisa Bäfver, Petra Edel, Jessica Loeva Hedman och Anna Andersson

Frånvarande: Malin Hermansson

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare

Till mötet valdes Svante Wallberg som ordf., Anna Andersson som sekreterare och Jessica Loeva Hedman som justerare.

§ 3. Föregående mötesprotokoll (B)

Föregående mötesprotokoll ska justerats, då det inte finns någon som har försäljningsansvarsposten, Jessica hoppar av sponsor, marknad och kommunikation ansvaret och kör på försäljningsansvaret i stället. Detta protokoll kommer skrivas ut och få nya underskrifter. (B)

§ 4. Fastställande av dagordning (B)

Dagordningen godkändes. Men efter ett förslag från Jessica så kommer vi göra om punkterna i den framöver. (B)

§ 5. Inkomna skrivelser/motioner

Då några av de nya i styrelsen inte kunde närvara vid årsmötet så går vi igenom Motionen som kom in till årsmötet. Vi tar till oss av det som står och kommer fram till att vi behöver arbeta för att få mer stabilitet för personalen, personalen har sina arbetsplatsträffar där kommer styrelsemedlemmar som har personalansvar försöka närvara de gånger som passar. Och utifrån detta så kommer uppdaterade arbetsbeskrivningar arbetas fram.

§6. Incidenter/olyckor

Inga incidenter eller olyckor har rapporterats. Däremot så diskuterade vi om detta:

- a) För att förhindra olyckor och skador så långt det är möjligt så föreslår Lisa att vi kollar igenom materialet - Säker med häst – som svenska ridsportförbundet tagit fram. Där står det bland annat att ridhjälm bör användas oftare vid hantering av häst. Hos oss står det i reglerna att barn under 18 år alltid ska bära hjälm med knäppt hakband i stallet och vid all hästhantering. Och vi tar upp att även personalen bör vid vissa moment ha hjälm. Detta ska tas upp med personalen på deras möte imorgon.



Protokoll styrelsemöte 2024-03-17

- b) Vi tar även upp Svenska ridsportförbundets Incidentrapportering som finns på adressen <https://ridsport.se/om-oss/sakerhet/incidentrapportering> . Vi kommer att informera om detta på medlemsmötet som kommer framöver, personalen informeras om detta imorgon på deras personalmöte.
- c) För att inga GDPR missar ska uppstå i Onedrive så bör vi kolla upp om det finns några GDPR mallar gällande vilka som hanterar personuppgifter, kanske ridsportförbundet har?

§7. US Ungdomssektionen

Ingen av US närvarade då det missats med att skicka kallelse.

- a) Däremot så tog Lisa och Anna upp att det uppkommit en fundering kring trygghetsansvarig i styrelsen, det finns inte någon idag. Tjejerna i US har ibland uppgift att ta in ridskolans hästar i samband med ponnyridningar och känner då obehag när alla hästar är i samma hage. Detta ska egentligen inte vara ett problem då ridskolans regler säger att de under 18 år ska ha vuxen med sig vid hämtning i hagen.
- b) Vi pratade även kring polistillstånd när de arrangerar ponnyridningar, De hade blivit en miss förra helgen när det var invigning av idrottsplatsen, då det ej var något polistillstånd ansökt. Jessica ska kolla upp vad som gäller kring detta. De har fått en förfrågan om den 1 maj då det är 1maj tåg på byn.
- c) US vill köpa in säkerhetsstigbyglar till hästarna och kommer närvara vid hästloppis i Gävle, alla som har något att skänka kan kontakta någon i US.

§8. Sponsoransvarig

Sälj, marknad och sponsring (I)

Oklart hur långt sponsoransvarig har kommit i sin överlämning, men vi är alla eniga att vi behöver ta tag i sponsringen. Malin är på semester så vi tar detta på nästa möte.

§9. Personalansvarig

- a) Som det är i dagsläget så finns det ingen verksamhetsansvarig och vi kommer fram till att arbetet med personalen är en rätt så tung post, det kommer innebära skyddsronnd, arbetsmiljölönesamtal, avtalsrörelsen, medarbetarsamtal, personalmöten, den dagliga kontakten mm...Som det är nu så är Petra Edel ansvarig men vi kommer att vara fler ur styrelsen som arbetar mot personalen för att stötta henne vid behov.
- b) Det kommer bli en skyddsronnd den 10 april den genomförs av kommunal, Ida har fått en lista de kommer att ta upp.
- c) Vi tar upp att det finns en RACI lista som behöver uppdateras, vi tar detta med oss till nästa möte.

§10. Försäljningsansvarig (B)



Protokoll styrelsemöte 2024-03-17

- a) Vi pratar kring hur vi kan få in pengar till föreningen, Anna tar upp sponsorhuset som klubben är aktiverad till men har blivit lite bortglömt. De har utökat sin verksamhet och nu kan även företag aktivera sig mot en förening och använda sig av sidan vid ex tankningar, får man in ett åkeri kan det leda till lite pengar.
- b) Jessica tar upp att hon har kollat upp JOYNA det är ett nytt digitalt lotteri där vi säljer abonnemang och de abonnemang vi säljer får vi en viss summa per månad för. Vi tog beslut att Jessica kollar mer med Ida kring detta. (B)
- c) Vi tar även upp bilbingo, det förslaget har kommit från Ida och Jessica har kollat upp med flera aktörer av bilbingo och fått en hel del förslag, hon har även tillverkat en Excellfil som hon visar. Hon ska kolla mer vad detta skulle innebära då vi idag är beroende av hästarnas hagar i verksamheten.
- d) Vi har även en del kol som vi kommer kunna sälja nu när det blir grilltider igen. Detta bör komma ut på Facebook och hemsidan så alla får information om att det finns.

§11. Anläggningsansvarig

- a) Vi pratar kring Systematiskt arbetsmiljöarbete där vi behöver få till ett fungerande års hjul. Och kring att VGS brukar komma ut och göra en form av kontrollbesiktning där bland annat gödselstack brukar vara med, vi behöver se över om Svenska ridsportförbundet har punkter som brukar kollas. Svante berättar att han tidigare har pratat med Tobbe Panth på kommunen om att det skulle behövas en besiktning av säkerheten av fastigheten och han har även informerat om företag som gör sådant.
- b) Svante visade att LRF på Facebook har en webbutbildning kring säkerhet och arbetsmiljö.
- c) Vi pratar även om att ridskolan behöver en traktor då den gröna avanten vi fick i stället för investeringsstödet förra gången är rent av farlig i vissa situationer. Och vi kan inte använda den fullt ut som meningen med en traktor är...

§12. Personal och ridskoleverksamhet (B)

- a) Fundering har uppkommit då en av ridinstruktörerna behöver gå BAS utbildning, detta beslutas på mötet att hon kommer att få gå. (B)
- b) Fundering kring medarbetarsamtalen så ska f.d. personalansvarige haft en USB sticka med dokumentation som vi behöver få in. Detta ses över av personalansvarig. Förslag att tillverka en folder som man får när man börjar rida vad som förväntas av medlemmarna.
- c) Förslag på att sätta upp godisförbud lappar på alla boxar för att hästarna inte ska få mycket godsaker., kollas av med instruktörerna.
- d) Lisa tog upp materialet säker med häst och att det där står att man ska ha ridhjälm när man hanterar hästar vid att det behövs köpa in hjälmar till verksamheten. Hon kollar detta vidare med tjejkorna i stallet i morgon.



Protokoll styrelsemöte 2024-03-17

§13. Budget/Ekonomi (B)

Vi pratar kring att alla inte kommer åt Onedrive, där ekonomin ligger men Anna Nord kommer skicka ut balansresultat och likviditetsrapport så de nya styrelsemedlemmarna blir uppdaterade, Inget är ändrat utifrån uppgifterna på årsmötet. (B)

- a) Vi har även i ekonomin en önskan att arbeta fram ett förbättrat års hjul.

§14. Privathästsidan

- a) Ingen input till dagens styrelsemöte. Ordförande och två nya ledamöter närvarade på privathästmötet som var i veckan, där det togs upp hur vi bemöter varandra. Ett bra förslag togs upp att vi börjar använda oss av 24h regeln. Det innebär att om jag har något som gnager i mig, irriterad över något så tar jag upp detta med vederbörande inom 24 timmar annars får jag lov att släppa det.
- b) En önskan från privathästmötet är att alla ridinstruktörer bör kunna lägga in tider i kalendern så man vet när ridhuset är upptaget.

§15 webbansvarig

Malin är på semester så vi tar detta på nästa möte. Dock så behöver vi uppdatera hemsidan och få mejlen att fungera som den ska.

§16 Tävlingskommittén

Vårt ponnyhopp ligger kvar v. 22 samt ponnydressyren Natalies minne v 32.

§17 Distrikts/förbundsmöten

§18 Avstämning verksamhetsplan

Vi behöver bli duktigare på att marknadsföra vår ridskola så vi får fler ridande.

- a) Fundering kring en gatupratat med rund fot som vi kan ställa framme på byn när vi har aktiviteter, Jessica ska kolla om någon butik kan sponsra med en sådan.
- b) Vi pratar även om att kolla med ICA ugglebo om man kan få göra reklam, då vi inte når ut till alla kommuninvånare genom våra sociala medier.

§19 Trivselregler: (B)

Vi pratar om att kolla av och uppdatera vår bemötande policy, vad vill vi att vår ridskola står för och hur får vi eleverna att vilja fortsätta vara kvar. Dessa regler kommer sedan att sättas upp på anslagstavlan och uppdateras på hemsidan.

- a) Vi kommer att uppdatera listor med bild och namn på styrelsen och personalen så man ser vilka vi är, dessa kommer sättas upp på anslagstavlan och hemsidan. (B)

§20 Övriga frågor

- a) Fundering kring en banderoll vi kan ta med när vi är ute på olika evenemang, typ en form av beachflagga, vi tar med det till nästa möte



Protokoll styrelsemöte 2024-03-17

- b) Fundering kring om man kan bli stödmedlem, men det går inte. Självklart kan personer stötta ridskolan med ett privat sponsringsbidrag (Swish) men dessa blir inte registrerade som medlemmar hos svenska ridsportförbundet.
- c) Vi kommer överens om att vi behöver få i gång medlemsmöten, så vi kan nå ut till föräldrar och aktiva, gärna 1 gång per termin
- d) Fundering hur vi kan vi få in fler ideella krafter? Anna berättar att Kommunen har ett projekt mot pensionärer som handlar om ofrivillig ensamhet, skulle dessa kunna vara en del som hjälper oss bemanna ex cafeteria på tävlingar eller kvällar?
- e) Lisa tar upp frågan om belastningsregister. Då det sedan 1 januari 2020 finns ett krav från riksidrottsförbundet om att alla föreningar ska begära begränsat registerutdrag ur belastningsregistret för den som anställs, har uppdrag i föreningen och där har direkt och regelbunden kontakt med barn så bestämmer vi idag att alla styrelsemedlemmar och våra anställda ska uppvisa detta. (B)

§ 21. Nästa möte

Nästa möte söndag den 7 april kl. 17.30.

§22 Beslutsärenden: de ärenden som har ett (B) efter sig har vi tagit beslut på.

§23 mötet avslutas